
ZÁPIS 
z jednání XIII. konventu LCI-D122 ČR a SR konaného v Plzni 

dne 23.5.2015 
 

Přítomni – delegáti dle prezenčních listin: ZDE 
 
Program – ZDE 
 
Konvent byl zahájen v 10.00 hod 
 
Úvodem zazněly hymny –lionská se slavnostním příchodem 
guvernérky, přítomných pastguvernérů D 122 a guvernéra 
MD 111, hymna Spolkové republiky Německo, hymna česká 
a slovenská. Jednání konventu bylo rozděleno na slavnostní 
část dopoledne a pracovní část odpoledne. 
 
Řízením konventu byl pověřen asistent ceremoniáře PDG 
Vojtěch Trapl. 
 
Ad 1.) Úvodem přivítal hosty a delegáty konventu. Navrhl 
schválení změny v programu – přesunutí bodu č. 5 před bod 
č. 2. – vystoupení souboru Mariella (časové důvody, odjezd 
na zahraniční vystoupení). S návrhem byl vysloven souhlas. 
 
Ad 5.) Vystoupení dětského souboru 15. ZŠ v Plzni Mariella 
se setkalo s velmi pozitivním ohlasem. 
 
Ad 2.) Guvernérka distriktu přednesla zprávu o stavu 
distriktu. 
 
Ad 3) S pozdravem konventu vystoupili první náměstek 
primátora města Plzně Mgr. Martin Baxa a Jorg Naumann, 
DG MD 111 – Bayern Ost. 
 
Ad 4.) Vyznamenání a ocenění předala DG Emile Štěpánková 
jednotlivým Lionům navrženým jejich kluby a také lionským 
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klubům, poděkovala všem za aktivity a významný přínos 
lionskému hnutí. 
 
Delegáti schválili program jednání konventu. 
 
Ad 6.) Delegáti byli seznámeni se členy jednotlivých výborů, 
které jmenovala na základě své pravomoci dle stanov DG 
Emilie Štěpánková: 
Výbor mandátový:  DS Anton Gerák (předseda), DG Emilie 

Štěpánková, František Novotný, Erik 

Valovič 

Výbor volební:  Petr Humpolík (předseda), Pavol Mora, 

Miloslava Procházková 

Výbor návrhový:  Jan Haur (předseda), Jozef Stehlík, Petr 

Ministr 

 
Ad 7.) Usnesení XII. konventu bylo splněno. DG Emilie 
Štěpánková svolala schůzku s představiteli bratislavských 
klubů dne 7.9.2014, které se zúčastnili rovněž členové 
kabinetu (1. VDG F. Kočka, 2. VDG L. Janků, PDG V. Trapl, 
PDG R. Dvořák, ZCh J. Haur, ZCh V. Baslík, ZCh R. Mako). 
 
Ad 8.) Zprávu revizorů účtů za období 2013-2014 přednesla 
CT Zdenka Kolářová se závěrem – bez závad. Zpráva byla 
následně delegáty schválena naprostou většinou hlasů. 
 
Ad 9.) Na základě kladného stanoviska revizorů účtů bylo 
navrženo absolutorium IPDG Rudolfa Hlavačky – delegáti 
jednomyslnou většinou hlasovali pro udělení absolutoria. 
 
Ad 10.) PDG Jana Flanderová, předsedkyně nominačního 
výboru, představila kandidáty na DG, 1. VDG a 2. VDG pro 
lionský rok 2015-2016. Konstatovala, že kandidáti splnili 
všechny podmínky pro volbu na příslušný úřad. 
 
Ad 11.) Následně se představili kandidáti na DG – František 
Kočka, 1.VDG – Lea janků a 2.VDG Bohumír Krátky. 



 
Ad 12.) V tajné volbě každý oprávněný delegát obdržel pro 
svou volbu zalepenou obálku s volebními lístky kandidátů, 
opatřenou razítkem D122 a parafou sekretáře. Volební lístky 
pro volbu do jednotlivých úřadů byly rovněž opatřeny 
razítkem D122 a parafou sekretáře D122. Volební lístky si 
odebralo 82 řádně registrovaných delegátů. 
 
Ad 13.) Navržené kandidátky na revizory účtů – PDG Daniela 
Vojtušová a Božena Hrubá byla zvoleny naprostou většinou 
delegátů. 
 
Ad 14.) Zprávu pokladníka o průběžném hospodaření 
distriktu za lionský rok 2014 – 2015 přednesla Zdeňka 
Kolářová, pokladník D122. Konstatovala, že hospodaření 
probíhá v souladu se schváleným rozpočtem. Zpráva byla 
umístěna s předstihem před konventem na distriktním 
webovém portálu k nahlédnutí všem členům hnutí, současně 
ji měli delegáti k dispozici v písemné podobě. Je k nahlédnutí 
ZDE. 
 
Ad 15.) Souhrnnou zprávu o distriktních projektech a 
zasedání BOID LCI v Praze přednesla DG Emile Štěpánková 
s použitím webové prezentace připravené správcem webu 
Janem Haurem. Poděkovala všem za jejich aktivitu v klubech, 
ale především za obrovskou práci pro distriktní projekty. 
Zdůraznila význam vzájemné spolupráce, která byla tento 
lionský rok příkladná, stejně jako spolupráce klubů 
s distriktem. Konstatovala velký úspěch jarního zasedání 
DOID LCI v Praze, tlumočila poděkování mezinárodního 
prezidenta i mezinárodních ředitelů, členů BOID LCI, všem, 
kteří se na organizaci a zajištění zasedání podíleli a také těm, 
kteří se ve velkém počtu zúčastnili Národního večera D 122. 
Poděkovala rovněž jménem svým a jménem vedení distriktu 
klubům i jednotlivým Lionům za účast na Národním večeru a 
za pomoc při jeho organizaci, zvláště pak Host Commitee 
pod vedením PDG Radima Dvořáka.  
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Ad 16.)  Výsledky voleb přednesl delegátům předseda 
volebního výboru Petr Humpolík. V tajných volbách z 82 
řádně registrovaných delegátů odevzdalo svůj hlas 79 
delegátů s následujícím výsledkem: 
 
Kandidát na DG František Kočka Pro: 76 
       Proti: 3 
       Neplatný hlas: 0 
 
Kandidát na 1.VDG Lea Janků:  Pro: 77 
       Proti: 2 
       Neplatný hlas: 0 
 
Kandidát na 2.VDG Bohumír Krátký: Pro: 79 
       Proti: 0 
       Neplatný hlas: 0 
 
Závěr: Do úřadu guvernéra D122 pro lionský rok 2015 – 
2016 byl zvolen František Kočka, do úřadu 1.VDG byla 
zvolena Lea Janků a do úřadu 2.VDG byl zvolen Bohumír 
Krátky. Předseda volebního výboru Petr Humpolík 
konstatoval, že všichni kandidáti byli zvoleni řádně a 
v souladu se stanovami, blahopřál zvoleným nositelům 
úřadů D122 a popřál jim hodně dobrých rozhodnutí a pevné 
zdraví.  
Následně vystoupili nově zvolení nositelé nejvyšších úřadů 
D122 s poděkováním delegátům za projevenou důvěru.  
 
Ad 17.) Návrh rozpočtu D122 na lionský rok 2015 – 2016 
přednesla Zdeňka Kolářová – pokladník D122. Návrh 
rozpočtu byl umístěn s předstihem na distriktní webový 
portál a každý delegát, včetně všech Lionů D122 měl 
možnost se s ním seznámit. Návrh rozpočtu byl schválen 
naprostou většinou delegátů. Rozpočet je součástí tohoto 
zápisu a je umístěn na distriktním web-u ZDE.  
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Ad 18.) Prezentaci místa konání příštího konventu přednesl 
delegát LC Banská Bystrica Pavol Mora. Uvedl, že klub je 
připraven uspořádat důstojný konvent a prezentoval místa 
pro konání této významné akce D122. Následně hlasováním 
potvrdili delegáti svoji vůli uspořádat XXIV. konvent LCI D 
122 v roce 2016 v Banské Bystrici.  
 
Ad 19. 20.) S příspěvky vystoupili představitelé LC Plzeň 
Bohemia,  LCF Plzeň City, LC České Budějovice, LC Praha 
Hartig, LC Praha První, LC Nitra, LC Praha Bohemia 
Ambassador a LC Teplice. Ve svých vystoupeních promluvili 
na téma problematiky zvyšovaní členské základny, 
organizování akcí, zvyšovaní kvality apod. 
 
Ad 21.) Jan Haur, předseda návrhového výboru, přednesl 
text Usnesení XXIII. Konventu (ZDE). Usnesení bylo 
schváleno naprostou většinou delegátů. 
 
Ad 22.) Guvernérka D122 Emilie Štěpánková poděkovala 
všem delegátům za účast a trpělivost, popřála všem dobré 
zdraví, požádala, aby do klubů byly předány její osobní 
pozdravy všem Lionům. Následně je pozvala na další 
program a konvent ukončila v 15.00 hodin.  
 
 
Zapsal Anton Gerák 
Sekretář kabinetu D122 
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